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Beste lezers, 

De zomervakantie staat voor de deur. Een mooi 
moment om even terug te blikken op het afgelopen 
jaar en vooruit te blikken op het komend jaar! 
 
Het afgelopen jaar heeft voor een heel groot deel in 
het teken gestaan van de voorbereidingen op de 
verkiezingen en de verkiezingen zelf. We hebben als 
CDA een heel mooi en historisch resultaat geboekt en 
sinds 19 juni hebben we een nieuw college met twee 
CDA wethouders en  een ambitieus coalitie 
programma: Winterswijk maken we samen!   

 
Winterwijk bruist! En dat willen we zo houden. Daarom 
willen we samen met de ambtelijke organisatie, de 
gemeenteraad, maar vooral met onze inwoners verder 
werken aan een mooi en bruisend Winterswijk. Een 
hele mooie uitdaging waar Wim Elferdink en ik namens 
het CDA graag en met veel plezier de schouders 
eronder zetten. 
Wim heeft Economie en Bedrijvigheid, het 
Buitengebied, Natuur en Landschap, Duurzaamheid, 
Klimaat en Milieu, Organisatie en Financiën in 
portefeuille. Wim is tevens derde locoburgemeester. 
 
Mijn portefeuille is voor een groot deel hetzelfde 
gebleven: Maatschappelijke Participatie en Zorg, 
Jeugd en Onderwijs en Economie – Centrum. Ook het 
AZC maakt nu onderdeel uit van mijn portefeuille en ik 
ben eerste loco burgemeester. 
 

Ik zie uit naar een mooie samenwerking met 
Winterswijks Belang, onze eigen CDA Fractie,  de 
gemeenteraad en onze inwoners. Nu gaan we eerst 
vakantie vieren en na het Volksfeest gaan we op volle 
kracht aan het werk voor een bruisend Winterswijk! 
 
Graag wil ik iedereen bedanken die een bijdrage heeft 
geleverd aan het mooie verkiezingsresultaat, het 
opstellen van het coalitieprogramma en voor de vele 
berichtjes en gelukwensen. Het deed me goed! 
 
Tot in augustus, 
Ilse Saris 
Wethouder CDA 
 
Winterswijk maken we samen ! 
Heeft u het al gelezen, het coalitieakkoord 2018-2022? 
In het voorwoord staat geschreven dat bewust is 
gekozen voor een akkoord op hoofdlijnen, duidelijke 
uitgangspunten en ambities voor de komende vier jaar. 
En in de laatste zin, dat men uitziet naar een 
constructieve, raadsbrede samenwerking om 
Winterswijk bruisend te houden. Een prachtige slotzin 
in dit voorwoord. 
 
Wat zou er nodig zijn om die constructieve, raadsbrede 
samenwerking werkelijkheid te laten worden? Die 
raadsbrede samenwerking kun je letterlijk nemen. 

Alle partijen met een 
zetel in de raad, die, met 
de bevoegdheden die zij 
hebben, samen werken 
aan de taken. Dat geeft 
hoop, want taken zijn 
bekend, samen werken is 
leuk en is iets wat de 
meeste mensen kunnen. 
Maar dan dat woord dat 
ervoor staat. Constructief, 
wat wil dat zeggen? In de 
Dikke Van Dale is de 
tweede betekenis van dit 

woord opbouwend, vormend. Constructieve oordelen; 
constructieve ideeën, bruikbare,  waarmee men iets 
doen kan; constructief te werk gaan. Dus een 
opbouwende en vormende raadsbrede samenwerking. 
 



CDA Winterswijk Nieuwsbrief  juli 2018 2 

De raad heeft drie belangrijke taken. Ten eerste het 
vaststellen van de grote lijnen voor het beleid van de 
gemeente. Ook wel kaders genoemd. Vandaar heet dit 
ook wel de kaderstellende functie van de raad. Ten 
tweede het controleren of het college van 
burgemeester en wethouders zijn bestuurstaken goed 
uitvoert. Dus een controlerende functie. Ten derde het 
vertegenwoordigen van de inwoners van de gemeente. 
Een hele opgave waarbij ieder raadslid alle mogelijke 
hulp zou kunnen gebruiken. 
 
Wat zou de CDA-afdeling Winterswijk hieraan kunnen 
bijdragen? Het raadslid zal normaliter zijn best doen 
om veel met inwoners te praten; op bijeenkomsten, 
maar ook gewoon op straat. Maar de inwoners kunnen 
ook zelf het initiatief nemen. Constructieve, bruikbare 
ideeën waarmee de raad iets kan! 
 
En dat is wat wij als CDA-afdeling Winterswijk samen 
kunnen doen! Dus bij deze vraag ik u; word politiek 
actief, meld u aan, vraag wat u doen kan, zeg wat u 
zou willen doen, vraag mensen om u heen mee te 
doen, om lid te worden. 
 
Want samen Winterswijk maken kan alleen als 
iedereen meedoet ! 
 
Met vriendelijke groet, 
F. Vaartjes 
Penningmeester CDA-afdeling Winterswijk 
 
Hoe is het als wethouder 
Enkele weken na de verkiezingen was de kogel door 
de kerk: ik word wethouder. De geplande afbouw van 
het bedrijf komt in een stroomversnelling. Uiteindelijk 
zijn de laatste melkkoeien op de dag van de installatie 
weggegaan. Dat voelde wel als afscheid nemen van 
familie of goede vrienden die je nooit weer ziet. Het 
was dus ook wel even slikken toen de koeien de 
vrachtwagen inliepen. 
De installatie was op een dinsdagavond en woens-
dagochtend ben ik dus begonnen als wethouder. Dat 
was natuurlijk wel een 
behoorlijke overgang, 
maar aan de andere kant 
voelde het ook wel ver-
trouwd. Vanuit het raads-
lidmaatschap ken ik de 
mensen waar ik het 
meest mee te maken 
heb.  
De eerste drie weken van 
het wethouderschap heb 
ik gemerkt dat ik vooral 
heel veel niet weet. Ik 
heb mij dus vooral gericht 
op inwerken en zorgen dat ik goed op de hoogte ben 
op het moment dat ik naar een vergadering in de regio 
ga. Ik moet dan ook zeggen dat de ambtenaren er 
alles aan doen om mij te helpen om goed te functione-
ren.  
De eerste raadsvergadering was niet zo ingewikkeld 
voor mij, want ik heb letterlijk helemaal niets hoeven 
doen, maar dat gaat zeker veranderen.  

Nu komt eerst de vakantie en iedereen die op vakantie 
gaat wens ik een heel fijne vakantie. Ook mensen die 
thuis blijven wens ik een heel fijne zomer! 
Warme groet, 
Wim Elferdink  
Wethouder CDA 
 
Even voorstellen : 
Door de voor het CDA overweldigende  verkiezingsuit-
slag en de daarop volgende geformeerde coalitie met 
maar liefst 2 CDA wethouders in het college van B&W, 
mag ik me hierbij eigenlijk vrij onverwacht aan u voor-
stellen als nieuw CDA gemeenteraadslid . 
Mijn naam is Steven Vuijk, 55 jaar, getrouwd met In-
grid en vader van 3 dochters en 1 zoon. 
Geboren op de Zuilenes in Winterswijk, ben ik opge-
groeid aan de Groenloseweg waar ik sinds kort ook 
weer mag wonen.  Naast mijn werkzaamheden als 
zelfstandig agent in de industriële toelevering, heb ik 
altijd veel belangstelling gehad voor lokale en landelij-
ke politiek.  
Nu mijn kinderen groter en daarmee zelfstandiger zijn, 
heb ik meer tijd beschikbaar gekregen om met deze 
interesse ook daadwerkelijk iets te gaan doen.  Omdat 
ik de C in CDA belangrijk vind, heb ik contact gezocht 
met de selectiecommissie die mij vervolgens op de 
kieslijst heeft gezet. 
Natuurlijk ging ik er vanuit dat ik na de verkiezingen als 
commissielid min of meer geleidelijk in de politiek be-
trokken zou raken …. De verkiezingsuitslag heeft ech-
ter voor een flinke en mooie stroomversnelling gezorgd 
waardoor ik nu al in de raad mocht komen!    
De komende raadsperiode wil ik me voor u inzetten 
om Winterswijk nu, maar ook in de toekomst nog meer 
te laten bruisen dan het 
al doet : door de al goede 
sociale voorzieningen op 
peil te houden en waar 
nodig te verbeteren ; de 
werkgelegenheid te be-
vorderen  en duurzame 
economie waar mogelijk 
te stimuleren bij bedrijven 
en huishoudens. 
Wij hebben een prachtige 
plaats in bruikleen gekre-
gen die we zo goed mo-
gelijk moeten beheren en 
doorgeven aan volgende generaties. 
De uitslag van de verkiezing en het gesloten coalitie-
akkoord geeft ons de  mogelijkheid om veel punten 
van ons verkiezingsprogramma uit te voeren.  Aan 
deze verantwoordelijke opdracht waarvan het resultaat 
bij de volgende verkiezingen zal blijken ga ik met veel 
zin aan de slag !  
Met politieke groet, 
Steven Vuijk 
 
Van de redactie 

• Op 11 juni werd het nieuwe college gepresen-
teerd en werd ook het coalitieprogramma ge-
presenteerd. Van de CDA kant namen aan de 
onderhandelingen en het samenstellen  Ilse 
Saris, Wim Elferdink en Wim Wassink deel. 
Veruit de meeste punten uit ons  verkie-
ziengsprogramma werden een op een overge-
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nomen in het coalitieprogramma. Ook werden 
er punten uit de verkiezingsprogramma’s van 
de oppositiepartijen opgenomen. Want Win-
terswijk maken we samen. Als u het coalitie-
programma wilt lezen/downloaden dan kan dat 
op onze site onder de menukop: standpunten.  

• Op 19 juni werden de wethouders geïnstal-
leerd en omdat dat 2 raadszetels voor ons vrij 
maakte werden Steven Vuijk en Sandra Prin-
sen ook in deze raadsvergadering als raadslid 
geïnstalleerd. 

• Nu Wim Elferdink wethouder is geworden, 
heeft de fractie unaniem Wim Wassink als 
fractievoorzitter gekozen. 

• Op donderdag 14 juni werd er door een flinke 
groep CDA-ers meegelopen met de 
avond4daagse op de afstand 10 kilometer.  

• Zaterdag 7 juli werd het politieke jaar afgeslo-
ten met een BBQ bij de Woord in Corle.  

• Op zondag 15 juli trad Ilse samen met Otwin 
van Dijk en Pascal Kamperman op om het 
scholder an scholderproject te promoten op de 
Zwarte Cross.  

• Op de warmste dag van de PeGeWe fietsvier-
daagse 27 juli zorgde CDA Winterswijk voor 
verkoeling voor de fietsers: er werden CDA 
flesjes met water uitgereikt.  

• Na het zomerreces start het politieke seizoen 
weer op maandag 3 september.  

• Op zondag 16 september vindt weer de mara-
thon Nationaal Landschap Winterswijk plaats. 
Het CDA zal voor de jeugd zorgen voor een 
leuk spektakel: we staan op het Archeus ter-
rein met een heus CDA springkussen.  

• Maandag 5 november is er een algemene le-
denvergadering in Het Kronenhuis.  

 
Hier wat foto’s: 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

	


